
附件1：

2017年苏州市高层次人才需求信息表

	单位名称
	苏州市康力骨科器械有限公司
	联 系 人
	曹刚

	地    址
	张家港市南苑东路（塘桥镇鹿苑）
	电子信箱
	web@kang-li.com

	邮    编
	215600
	电    话
	0512-58955188

	网    址
	www.kang-li.com
	传    真
	0512-58358991

	单    位    简    介

苏州市康力骨科器械有限公司是一家集研发、设计、制造、销售二、三类医疗器械为一体的专业化企业。公司通过ISO13485:2003医疗器械质量管理体系认证、欧盟CE认证、美国FDA认证。目前公司员工拥有260余名，建筑面积4万平方米。公司产品产品出口美国、俄罗斯、澳大利亚、新加坡、土耳其、沙特、伊朗、阿联酋、南非、哥伦比亚等数十个国家。

	人    才    需    求    信    息

	岗位
	专业
	工作内容及方向
	学历学位
	人数
	待遇（年薪）

	互联网工程师
	网络工程
	建立和维护互联网云平台
	硕士
	2
	8万

	研发工程师
	机械/材料
	研发3D打印材料/工艺/测试方法
	硕士
	2
	8万

	新媒体运营官
	传媒/语言
	维护公司网站/微博/微信公共号
	本科
	1
	6万

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	合  计
	需求岗位数  3 (个)，需求人数   5   (人)，涉及专业  3     (门)，

需求博士   0  (人)、硕士  4  (人)、本科及以下   1 (人)。

	备  注
	


Suzhou Vacancy Information for Foreign Experts 

(2017) 

	Name of the Organization
	Suzhou Kangli Orthopaedics Instrument CO.Ltd.
	Contact Person
	Cao Gang

	Address   
	Nanyuan East Road,Zhangjiagang City(Luyuan Tangqiao Town)
	E-mail
	web@kang-li.com

	Zip Code
	215600
	Telephone
	0512-58955188

	Web Site
	www.kang-li.com
	Fax
	0512-58358991

	Brief Introduction of the Organization

Suzhou Kangli Orthopaedics Instrument CO.Ltd.is a highly specialized company focusing on the research,designing,manufacturing and sales of Class II and Class III medical instruments. The company passed the ISO13485:2003 quality management system certification, CE certification, FDA certification.At present, the company has more than 260 employees and construction area of 40 thousand square meters.Company's products are exported to  dozens of countries,including the United States, Russia, Australia, Singapore, Turkey, Saudi Arabia, Iran, the United Arab Emirates, South Africa, Columbia and so on.

	Vacancy Information

	Position Title
	Major
	Position Description
	education background
	Vacancy Number
	Salary & Welfare

	Internet Engineer
	Network engineering
	Establish and maintain Internet cloud platform
	Master
	2
	¥80000

	R & D Engineer
	Mechanics/Materials Science
	Develop 3D printing material / process / test methods
	Master
	2
	¥80000

	New media operator
	Media / Linguistics
	Maintain company website / micro-blog / WeChat public number
	Bachelor
	1
	¥60000

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	Total
	Position Number 3    ，Vacancy Number 5     ，Number of Related Major 3  ，

Doctor Degree   0 、Master Degree 4  、Bachelor Degree and Below 1    。

	Note
	


附件2：

2017年苏州市高层次人才项目需求信息表

	单位名称
	苏州市康力骨科器械有限公司
	单位性质
	民营企业

	单位地址
	张家港市南苑东路（塘桥镇鹿苑）
	邮    编
	215600

	网    址
	www.kang-li.com
	电子邮件
	web@kang-li.com

	联 系 人
	曹刚
	电    话
	0512-58955188

	手    机
	13806229309
	传    真
	0512-58358991

	单位简介
	    苏州市康力骨科器械有限公司是一家集研发、设计、制造、销售二、三类医疗器械为一体的专业化企业。公司通过ISO13485:2003医疗器械质量管理体系认证、欧盟CE认证、美国FDA认证。目前公司员工拥有260余名，建筑面积4万平方米。公司产品产品出口美国、俄罗斯、澳大利亚、新加坡、土耳其、沙特、伊朗、阿联酋、南非、哥伦比亚等数十个国家。



	项目名称
	定制式（3D打印）骨科植入物云平台

	所属行业
	医疗器械

	项目介绍
	    项目瞄准未来数字化、个性化、精准骨科植入物的高端市场，为临床医生提供满足患者定制式精准医疗所需的设计方案、植入物及其他辅助产品。通过网络云平台组织高端顾问团及合作临床专家，向更多的二、三线骨科医生提供各类先进的在线指导、培训，在线分享各类成功的临床应用案例。



	合作条件
	有相关项目经验，对3D打印和互联网产业有清晰的认识。

	备注
	


Suzhou Project Information for Foreign Experts

(2017) 

	Name of the Organization
	Suzhou Kangli Orthopaedics Instrument CO.Ltd.
	Nature of the organization
	Private enterprise

	Address
	Nanyuan East Road,Zhangjiagang City(Luyuan Tangqiao Town)
	Zip Code
	215600

	Web Site
	www.kang-li.com
	E-mail
	web@kang-li.com

	Contact Person
	Cao Gang
	Tel
	0512-58955188

	Cell Phone
	13806229309
	Fax
	0512-58358991

	Brief Introduction of the Organization
	Suzhou Kangli Orthopaedics Instrument CO.Ltd.is a highly specialized company focusing on the research,designing,manufacturing and sales of Class II and Class III medical instruments. The company passed the ISO13485:2003 quality management system certification, CE certification, FDA certification.At present, the company has more than 260 employees and construction area of 40 thousand square meters.Company's products are exported to  dozens of countries,including the United States, Russia, Australia, Singapore, Turkey, Saudi Arabia, Iran, the United Arab Emirates, South Africa, Columbia and so on.


	Name of the Project
	Customized (3D printing) cloud platform of orthopedics implants

	Industry
	Medical instruments

	Introduction of the Project
	The project aims at the  future high-end market of the digital, personalized, precise orthopedics implants and provide clinicians with the design, implant, and other ancillary products required for customized precision care.Through the network platform,high-end consultants and clinical experts are organized for more orthopedics doctors to  provide advanced online guidance and training and share successful clinical applications



	Cooperation Conditions 
	Related project experience,a clear understanding of 3D printing and Internet industry.

	Note
	


